

No. 1610. CONVENTION<sup>1</sup> ON THE DECLARATION OF DEATH OF MISSING PERSONS. ESTABLISHED AND OPENED FOR ACCESSION ON 6 APRIL 1950 BY THE UNITED NATIONS CONFERENCE ON DECLARATION OF DEATH OF MISSING PERSONS; AND

PROTOCOL<sup>2</sup> FOR EXTENDING THE PERIOD OF VALIDITY OF THE ABOVE-MENTIONED CONVENTION. OPENED FOR ACCESSION ON 16 JANUARY 1957

---

ACCESSION

*Instruments deposited on:*

25 March 1958

ITALY

(To take effect on 24 April 1958 in respect of the Convention and on 25 March 1958 in respect of the Protocol.)

N° 1610. CONVENTION<sup>1</sup> CONCERNANT LA DÉCLARATION DE DÉCÈS DE PERSONNES DISPARUES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE DES NATIONS UNIES SUR LA DÉCLARATION DE DÉCÈS DE PERSONNES DISPARUES ET OUVERTE À L'ADHÉSION LE 6 AVRIL 1950; ET

PROTOCOLE<sup>2</sup> PORTANT PROLONGATION DE LA VALIDITÉ DE LA CONVENTION SUSMENTIONNÉE. OUVERT À L'ADHÉSION LE 16 JANVIER 1957

---

ADHÉSION

*Instruments déposés le:*

25 mars 1958

ITALIE

(Pour prendre effet le 24 avril 1958 en ce qui concerne la Convention et le 25 mars 1958 en ce qui concerne le Protocole.)

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 119, p. 99; Vol. 128, p. 309; Vol. 171, p. 420; Vol. 222, p. 416; Vol. 227, p. 320; Vol. 258, p. 392; Vol. 274, p. 344, and Vol. 276, p. 362.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 258, p. 392; Vol. 274, p. 344, and Vol. 276, p. 362.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 119, p. 99; vol. 128, p. 309; vol. 171, p. 420; vol. 222, p. 416; vol. 227, p. 321; vol. 258, p. 393; vol. 274, p. 344, et vol. 276, p. 362.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 258, p. 393; vol. 274, p. 344, et vol. 276, p. 362.